



OUR EXPEDITION TEAM

STEINAR AKSNES – ASSISTANT EXPEDITION LEADER

EN Steinar grew up in the mountains of Norway close to Bergen and moved to Svalbard in 1996. He worked within tourism on different ships in the summer and snowmobile in the winter seasons for the first 9 years. After that he moved on to work for the film industry, and mainly within natural history film making. He did field work for films like, BBC "Natures Great Events", BBC Frozen Planet, BBC Life, HC "Life after people", IMAX "to the Arctic".

After this he had a five year period where he worked for The Norwegian Polariinstitute as a logistical engineer, helping scientist with their fieldwork. Currently Steinar is a fulltime freelance worker and work mainly for BBC, Discovery Channel and for Hurtigruten.

DE Steinar wuchs in der gebirgigen Umland von Bergen auf und zog 1996 nach Svalbard. Die ersten neun Jahre arbeitete er dort im Tourismusbereich: im Sommer auf Schiffen und im Winter als Schneemobilfahrer. Danach begann er für Filmproduktionen zu arbeiten, vor allem von natur-historischen Filmen. Er war für Logistik und Scouting zuständig, z.B. BBC "Natures Great Events", BBC Frozen Planet, BBC Life, HC "Life after people", IMAX "to the Arctic". Anschliessend war er fünf Jahre für das Norwegische Polarinstitut als Logistiker tätig und half den Wissenschaftler bei ihrer Feldforschung.

Zur Zeit ist er selbständig und arbeitet hauptsächlich für BBC, Discovery Channel und für Hurtigruten.